
 

Zápis ze sch ůzky školské rady ZŠ Pod Marjánkou 
ze dne 18.10.2012 
 
přítomni: p. Barochová, p. Hlaváčková, p. Štanclová, p. Vihan, p. Flek, p. Egyházi 
 
přizváni: p. Štercl 
 
Body jednání: 
 
a) rada schválila předloženou Výroční zprávu školy,a to jednoznačně v hlasování 6 pro 0 proti 
 
b) požadavek na vypsání grantu pro školy Prahy 6 PRO JAZYKOVÉ ZKOUŠKY 
s cílem podpořit vyšší účast v jazykových soutěžích 
prov ěří: p. Barochová 
 
c) žádost o doplnění Výroční zprávy o TESTOVÁNÍ ŽÁKŮ 1.TŘÍD ( čtení, tlumočení textu …) 
za kvalitu odvedené práce učiteli žáků 1. tříd 
 
d) proběhlá diskuse o řešení provozu školní družiny 
pan Štercl informoval radu o stávajícím stavu a reálných možnostech řešení zvýšení kapacity 
prostor školní družiny 
- dlouhodobě …. přestavba půdního prostoru budovy školy na kabinety a oddělení školní družiny 
!!nákladná realizace!! 
- návrh o znovu využití zahradního domku v objektu školy pro účely školní družiny….zatím je 
smluvně využíván jinou organizací 
 
e) rada bere na vědomí informace pana Štercla o změnách a dílčích úpravách školního vzdělávacího 
programu Globetrotter, kdy jsou všichni žáci vzděláváni dle jednotného inovovaného programu 
 
f) rada bere na vědomí informace pana Štercla o dílčí úpravě školního řádu  
 
g) další schůzka školní rady předběžně naplánována na květen 2013 
 
 
 
 
 
 
 
zápis provedl: Tomáš Egyházi        dne : 31.10.2012 


